
                                     Zápis 
 

z 28. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 29. 10. 2013 
 

Přítomno dle prezenční listiny:  15 
 
Omluveni:  Ing. Fiala, doc. Uhrová, D. Holý, prof. Valentová, doc. Sajdl, Ing. P. Novotná 
 
Hosté: pror. Kratochvíl, pror. Bělohlav,  pror. Pospíšil, Ing. Chválná, Mgr. Picková 
 
Úvodem AS schválil program jednání.  
 
Program:  

1. Pravidla IGA 
2. Aktualizace dlouhodobého záměru na rok 2014 
3. Projednání Institucionálního plánu na rok 2014 
4. Změny rozpočtu na rok 2013 
5. Různé 

a) Informace o strategii v propagaci školy 
b) Informace o rekonstrukci dvora u komína 
c) Informace z KR 

 
Ad. 1.  
Předseda Grantové rady IGA, pror. Kratochvíl, předložil společně s pror. Bělohlavem a pror. 
Hasalem k projednání změny následujících vnitřních norem týkající se činnosti IGA: 
Grantového řádu Vysoké školy chemicko-technologické v Praze (dále jen Grantový řád), 
Zásad studentské grantové soutěže na podporu kulturních, společenských, presentačních, 
vzdělávacích a sportovních aktivit studentů na VŠCHT Praha (dále jen Zásady společenských 
projektů) a k projednání Zásady grantové soutěže na podporu pedagogických projektů 
mladších akademických pracovníků na VŠCHT Praha, které se týkají nově vzniklé kategorie 
„Pedagogických projektů“. Všechny normy byly rozeslány předem ke konzultaci.  
Připomínky k Zásadám pedagogických projektů 

- Odpovědnými řešiteli mohou být i studenti doktorského studia – bylo upraveno 
- Omezení věku 45 let – věková hranice bude dořešena na příštím zasedání 
- Doba trvání mandátu v komisi – bylo upraveno 

Provedené změny v Zásadách společenských grantů: 
- Nelze převádět finanční prostředky mezi granty 
- Nelze řešit grant formou služby externí firmy 

Diskutovaly se i návrhy studentské části k „Zásadám vědeckých grantů“:  
- Nelze vyhovět požadavku studentů, aby studenti bakalářských studijních programů 

byli spoluřešiteli projektů, vyplývá z pravidel MŠMT 
- Požadavek studentů na slovní zhodnocení udělených bodů oponentem bude obsahem 

vyhlášení soutěže 
- Požadavek studentů o dodržování termínu fakultními grantovými komisemi (FKG) pro 

vyhlášení platných předpisů pro fakultu na daný rok byl vzat na vědomí. 
 

Senát bere bez připomínek na vědomí změny v Zásadách společenských projektů (15 – 0 – 0). 
 
Projednání Zásad pedagogických projektů a Grantového řádu bude dokončeno na příštím 
zasedání. Návrhy formálních úprav zaslat e-mailem pror. Kratochvílovi. 



 
Ad 2.  
Prorektor Pospíšil předložil dokument Aktualizace dlouhodobého záměru vzdělávací a 
vědecké, výzkumné, vývojové a inovační a další tvůrčí činnosti Vysoké školy chemicko-
technologické v Praze na rok 2014, který projednala Vědecká rada VŠCHT Praha  
s formálními připomínkami. Všechny připomínky AS byly projednány již na minulém 
zasedání, nové se nevyskytly. 
  
Senát schválil Aktualizaci dlouhodobého záměru na rok 2014. 
14 – 0 – 0 (jeden člen AS nebyl v době hlasování v jednací místnosti) 
 
Ad 3. 
Byl projednán Institucionální plán VŠCHT Praha (IP) na rok 2014. IP počítá s rozpočtem 
19 421 000 Kč. Součástí rozpočtu je částka 2,5 mil. Kč, která je rezervována na podporu 
Pedagogických projektů v rámci IGA. 
 
Senát bere se souhlasem na vědomí 
15 – 0 – 0 
 
Ad 4. 
Ing. Chválná seznámila senát s čerpáním 4 844 000,- Kč z rezerv investic. Finanční 
prostředky byly použity např. na rekonstrukci prostor po ČVUT, dveře do Zikovy ul. a 
diskové pole.  Z původních 15 mil. zbývá v rezervách 10 156 000 Kč. 
 
Senát bere bez výhrad na vědomí. 
14 – 0 – 0 (jeden člen AS opustil jednání) 
 
Ad 5. 

a) Mgr. Picková seznámila senát se strategickým plánem školy na propagaci, který je 
zaměřený vně i dovnitř VŠCHT, zejména na střední školy a gymnázia. Představila 
rovněž řešené projekty. 

Diskuse: 
Doc. Réblová přednesla náměty a připomínky pedagogického výboru týkající se zejména 
organizace letní školy a většího důrazu na menší počet vybraných akcí. Pror. Bělohlav 
informoval o přípravě databáze studentů přijatých na VŠCHT ze středních škol a  
o vyhodnocování anket. V další diskusi byly diskutovány nové způsoby propagace školy. 
 

b) Senát byl informován o přípravách projektu týkajícího se úprav prostor dvora  
u komína v budově B  

c) Doc. Cibulka informoval o jednání KR 
d) Ing. Březina navrhnul možná témata pro AS, např. školní formuláře (návrh odměn) 

nebo spoluúčast na projektech ISPROFIN. Podněty k formulářům lze zasílat e-mailem 
paní kvestorce. 

 
Příští zasedání 19. nebo 26. 11. 2013, bude upřesněno 
 

 

Zapsala: K. Wildová                                                                             Za správnost: R. Cibulka 


